
Vääna-Jõesuu Külaseltsi üldkoosolek 26.05.2024

Algus: kell 11

Lõpp: kell 11.46

Koht: Vääna-Jõesuu kool

Osales: kohapeal 25 liiget, volikirjaga 8

Koosoleku rakendamine:

Koosoleku juhatajaks valiti Ain Lillepalu ja protokollijaks Janela Lääne.

Seisuga 26.05.2024 oli seltsil 106 liiget, koosolekul osales 25 liiget (25 kohapeal ja 8 volikirjaga).

Vastavalt seltsi põhikirjale ei olnud koosolek 26.05.2024 otsustusvõimeline, kuna kvoorum ei ole

koos.

Kuna kvoorum ei ole koos, siis koosoleku juhataja ettepanekul arutleti koosoleku päevakorra

teistel teemadel ja anti ülevaade koosoleku päevakorra teistel, sh “muud jooksvad küsimused”

teemadel, mille osas hääletamine ei olnud vajalik.

Uus üldkoosolek kutsutakse kokku mitte rohkem kui kahe nädala jooksul ehk 8. juunil 2024.a.

kl 12.00

Päevakorras:

1. 2023. majandusaasta aruande kinnitamine

2. Muudatused juhatuses

3. Külaseltsi 2025-2030 arengukava küsitluse arutelu (vastuste kokkuvõtted ja lühiarutelu)

4. Muud jooksvad küsimused

3. Külaseltsi 2025-2030 arengukava küsitluse arutelu

Juhatuse liige Eve andis ülevaate küsitluse tulemustest. 70 inimest vastas küsitlusele.
Küsitluse tulemused saadetakse külaseltsi liikmetele ning tulemused tehakse nähtavaks ka
külaseltsi veebilehele.

4. Muud jooksvad küsimused



Seltsi juhatuse esimees andis ülevaate vallavalitsuses 2024.a. planeeritud tegevuste ja
arengukavas planeeritud teemadel. Vallavalitsus planeerib VJ külamaja-noorte-ja
kerksuskeskust.

Ettepanek seltsi liikmetelt - hämaral ajal võiksid kooli ümbruses tänavavalgustuslambid
pikema ajaliselt põleda, et noored saaksid mängida palli vms ja tõuseks turvalisus meie
külas.


